
Salaspils pilsētas
bibliotēka

Rīgas rajona mēri tiekas 
Salaspilī.

1 .- 3 . lpp.

Lasītāju vēstules.

1 . - 2 .  Ipp.

Vidusskolnieki iet tā lā k .

3 . Ipp.

Nr.23 (158)-1999. g. 11, jūnijā SALASPILS PILSĒTAS AR LAUKU TERITORIJU DOMES IZDEVUMS
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Salaspili 1999. gada 26. maijā

Sēdes darba kārtība:
1. Par pašvaldības uzņēmumu Dole un Salaspils slimokase likvidāciju.
2. Par NMP automašīnu noņemšanu no domes bilances un nodošanu 
p/u Salaspils poliklīnika.
3. Par neproduktīvo mājdzīvnieku kapsētas izveidošanu Salaspili.
4. Par noteikumu “1999. gada budžets” apstiprināšanu.
5. Par dienesta dzīvokļa statusa noteikšanu.

(Turpinājums 2. lpp.)

viedoklis

Vai Salaspils - 
čukču zeme?

Šāds jautājums man radās, 
izlasot š.g. 21. maija SV publicēto 
aktualitāti Iespējams, siltā ūdens 
vasarā nebūs.

Izrādās, ka pilsētā divi vai trīs 
cilvēki, nenoskaidrojot iedzī
votāju maksātspējīgā vairākuma 
domas, ir spējīgi izlemt - sniegt 
kādu pakalpojumu, šajā gadījumā 
karstā ūdens apgādi vasarā, vai ne.

Ja var ticēt iepriekšminētajā 
rakstā atspoguļotajiem amat
personu “argumentu” atreferēju
miem par siltā ūdens apgādi, tad 
V. Peipiņa k-gs aizrunājas līdz 
apgalvojumam, ka siltā ūdens 
apgāde ir elitārs (izcēlums mans 
V.L.) pakalpojums - tātad ne 
katram pieejams? Kā to saprast, 
V. Peipiņa k-gs, vai tā ir Jūsu 
nekompetences, cilvēciskas muļ
ķības vai totālas augstprātības 
izpausme attiecībā pret Salaspils 
iedzīvotājiem?

Ja pareizi atceros, viens no 
mērķiem, uzceļot savu katlu māju 
Salaspili un atsakoties no TEC-2 
siltumapgādes, bija arī siltā 
ūdensapgādes uzlabošana. Līdz 
šim nevienu vasaru siltais ūdens 
iedzīvotājiem piegādāts netika, 
katlu māja ar mokām “izvilka” 
apkures sezonu, un iedzīvotājiem 
bija jābūt pateicīgiem par to pašu. 
Acīmredzot toreiz rakstītais bija 
tukši priekšvēlēšanu solījumi, par 
kuriem šobrīd neviens nav 
atbildīgs.

Par siltuma apgādes problē
mām SV rakstīju pirms apkures 
sezonas sākuma, un toreiz, at
bildot uz manu vēstuli, J. Putniņa 
k-gs vēlējās dzirdēt konkrētus 
priekšlikumus situācijas uzla
bošanai, diemžēl neiedziļinoties 
manā rakstā izteiktajos priekš
likumos. Tādēļ atļaušos tos izteikt 
vēlreiz.

1. Ir jāpabeidz aukstā un siltā 
ūdens skaitītāju uzstādīšanu 
dzīvokļos, lai norēķinus vismaz 
šajā pakalpojumu sfērā varētu 
veikt pēc faktiski patērētā, nevis 
mistiskas izmaksas “uz vienu

iedzīvotāju” (skat. G. Volodina k- 
ga prognozi par karstā ūdens 
izmaksām, SV 21.05.). Tai ir jābūt 
obligātai prasībai, tāpat kā 
elektroenerģijas un gāzes 
skaitītājiem.

2. Jāturpina māju siltumcentru 
sakārtošana, uzstādot siltuma 
skaitītājus.

3. Pilnībā jāizslēdz namu 
pārvaldes, dzīvokļu kooperatīvi 
u.tml. iestādes no maksājumu 
aprites par saņemto siltumu, silto 
ūdeni, auksto ūdeni, ieviešot 
iedzīvotāju tiešu norēķināšanos 
par pakalpojuma sniedzēju, 
analogi norēķiniem par elektro
enerģiju un gāzi, slēdzot tiešus 
līgumus.

Tas palielinātu gan iedzīvo
tāju, gan pakalpojuma sniedzēju 
atbildību, kā arī atvieglotu 
iedzīvotājiem pakalpojumu ap
maksu. Piemēram, pašreizējā 
kārtība siltā ūdens apmaksai pēc 
skaitītāja rādījumiem ir absolūti 
ačgārna - iedzīvotāji ir spiesti 
divas reizes mēnesī iet uz namu 
pārvaldi viena maksājuma kārto
šanai tā vietā, lai pēc skaitītāja 
rādījumiem tieši maksātu p/u 
Salaspils siltums.

Valstī nav pieņemta tāda 
kārtība? Tad būsim pirmie!

4. Siltā ūdens apgādi vasarā 
būtu nepieciešams nodrošināt ne 
vien tādēļ, ka tā ir elementāra 
(izcēlums mans V.L.) sadzīves 
prasība, bet arī tādēļ, ka, lietojot 
elektriskos boilerus ūdens 
sildīšanai, tiek pārslogoti no 
padomijas laikiem mantotie ēku 
iekšējie elektriskie tīkli, un 
izmaksu ziņā tas nav lētāk par G. 
Volodina k-ga pausto pe
simistisko prognozi, kā arī tādēļ, 
ka siltā ūdens apgāde ir viena no 
p/u Salaspils siltums biznesa 
sfērām.

Visvaldis LĀCIS, Salaspils 
iedzīvotājs

cena 10 santīmu

pieredzes apmaiņā

Tiekas Rīgas rajona “galvas”

 Pie Ako pieminekļa
Rīgas rajona pilsētu un pa

gastu 24 priekšsēdētājiem jau 
daudzus gadus ir tradīcija - 
reizi mēnesī satikties kādā no 
“savām” teritorijām. Iepriek
šējo reizi rajona “pagastveči” 
pie mums viesojās 1996. gadā 
un par šo tikšanos “Salaspils 
Vēstis” rakstīja avīzes pirmajā 
numurā.

Salaspils domes priekš
sēdētājs Juris Putniņš un ārējo 
sakaru koordinatore Aija Ādam- 
sone viesiem bija izveidojuši šādu 
“objektu” apskati: a/s Roga-Agro, 
sporta komplekss. Sociālās ap
rūpes māja, Ako piemineklis, 
bērnudārzs Daugaviņa (topošais 
bērnu aprūpes centrs) Saulkalnē, 
firma Farmovet, Mākslas salonā 
bērnu Mākslu skolas audzēkņu 
darbu izstāde un kora Tiāde 
koncerts un noslēguma pusdienas 
kafejnīcā Riekstiņš.

Kāds uz mūsu pilsētu ir 
“skats no malas”? Kādas 
problēmas ir aktuālas citās 
pašvaldībās? Šajā tikšanās

reizē “SV”intervēja arī dažus 
priekšsēdētājus, kuri viesojās 
pirms trim gadiem.

- Kādi ir jūsu iespaidi pēc 
iepazīšanās ar pilsētu?

Karīna Putniņa, Baldones 
pilsētas ar lauku teritoriju 
padomes priekšsēdētāja:

- Ļoti labi. Es redzu, ka lielas 
iespējas tiek arī labi realizētas. 
Ļoti daudz tiek darīts cilvēku 
labā, nerēķinot, vai tas nesīs peļ
ņu. Salaspilij ir lielas perspek
tīvas, lai iedzīvotāji varētu justies 
apmierināti ar dzīvi šeit.

Vilmārs Lucāns, Vangažu 
pilsētas domes priekšsēdētājs:

- Daudz kas tiek darīts ar 
“aprēķinu” - piemēram, atbalstīti 
bērni un jaunieši, zinot, ka pēc 
gadiem tas atmaksāsies vairāk
kārt. Pilsēta ir sakopta, jūtams, ka 
jums līdzekļu ir vairāk nekā ma
zākiem pagastiem un pilsētām.

Ojārs Kienkas, Olaines

pilsētas domes priekšsēdētājs:
- Pilsēta spēja sevi parādīt vēl 

vairāk nekā pirms trim gadiem, 
kad šeit viesojos. Man patika 
topošais bērnu aprūpes centrs 
Saulkalnē. Runājot par Salaspils 
avīzi, es gribētu teikt, ka jūs varētu 
konkurēt ar rajona avīzi.

Verners Bērziņš, Allažu 
pagasta domes priekšsēdētājs:

- Salaspilī esmu pavadījis 10 
gadus, jo no 1970.-1980. gadam 
strādāju Fizikas institūtā, un ZA 
akadēmijas puse man ir sevišķi 
tuva, jo daudzus tur pazīstu. Biju 
arī pirms trim gadiem. Šogad ir 
daudz kas jauns, bet es varu teikt, 
ka mums ir viss tas pats, tikai 
mazākā mērogā. Bet jūsu Sociālās 
aprūpes māja ir super līmenī! Arī 
mēs veidojam bērnu aprūpes 
centru, Dānijas valdības konkursā 
veicām pirmo kārtu. Cepuri nost 
jūsu kultūras aktiviātēm!

- Kas šobrīd ir aktuālākais 
jūsu pilsētā, pagastā?

( Turpinājums 3. lpp.)

šef! Vai tu vel vari?
Pirmsjāņu 2. Salaspils ŠEFU TUSIŅ Š notiks

piektdien , 18. jūnijā, plkst. 17:00 moto:
“Nezāles neiznīkst!”Dalībnieki;

Salaspils iestāžu un firmu direktori un viņu palīgi 
(vietnieki, grāmatveži vai citas personas - pēc 

priekšnieka izvēles.
No katras iestādes tusiņā piedalās 2 personas).

Mērķis; atjaunot leģendārajā 1. 
Šefu tusiņā iegūtās pazīšanās un 
iepazīties vēl un v ē l...
Forma; obligāta (džinsi + T- 
krekls + ērti apavi).
Dalības maksa; Ls 3 no 
personas.
Pieteikšanās; līdz 15. jūnijam 
laikraksta “Salaspils Vēstis” 
redakcijā, tālrunis uzziņām 
43159.



lasītāju vēstule

Cienījamā Salaspils pilsētas ar lauku teritoriju 
domes avīzes Salaspils Vēstis redakcija!

Patīkami apzināties (pēc Jūsu 
avīzē 1999. gada 4. jūnijā pub
licētā raksta Saulkalnē attīstās 
dolomīta ražošana), ka saul- 
kalniešiem ir tā laimējies. Minētā 
firma atrodas mūsu durvju un 
logu priekšā, gandrīz mūsu guļ
amistabās. Mēs patiesi priecā
jamies, ka varam ņemt tik aktīvu 
līdzdalību rūpnīcas attīstībā un 
ražošanas procesā.

Jums radīsies jautājums, kā 
gan tā?! Rūpnīcā taču strādā tikai 
ap 100 darbinieku. Saulkalnē 
dzīvo, aug, rada mūsu valsts 
jaunos iedzīvotājus, kuri iet vai ies 
rūpnīcas labdarības saulītē 
eksistējošajā bērnudārzā 
Daugaviņa, pāris tūkstoši

banku ziņas

iedzīvotāju.
Ar pilnu krūti elpojam 

diendienā lielos daudzumos kaļķu 
putekļus, gāzu maisījumu, kas 
smird pēc mazuta un citiem 
veselībai nepieciešamajiem 
labumiem, klausāmies patīkamajā 
dārdoņā un šņākoņā, sevišķi 
miegam un atpūtai paredzētajā 
laikā. Labi vien ir, ka rūpnīca 
visbiežāk tomēr neievēro vēja 
virzienus un visintensīvāk strādā 
tieši diennakts tumšajā laikā, jo 
cilvēks, sevišķi bērns, radināts no 
mazotnes, pierod pie visa.

Tas taču nekas, ka logi krietni 
putekļaini (netiek cauri kaitīgā 
saules radiācija), darbojoties brīvā 
dabā asaro acis (var uzlikt

A tvērta  U n ibankas  
norēķinu grupa

1. jūnijā domes ēkā 
savu darbu uzsāka a/s 
‘L atvijas Unibanka” 
Ogres filiāles norēķinu 
grupa. Vēlējāmies uzzināt, 
kā aizvadīta pirmā darba 
nedēja.

Salaspilī darbu uzsākusī no
rēķinu grupa piedāvā plašu pakal
pojumu klāstu. A/s Latvijas Uni
banka sniedz kreditēšanas pakal
pojumus gan fiziskām, gan jurid
iskām personām.

Salaspiliešiem šeit ir iespēja 
veikt pārskaitījumus uz citām 
bankām, nebraucot uz galvas
pilsētu. A/s Latvijas Unibankai ir 
ļoti plašs filiāļu tīkls, tādēļ Uni
bankas ietvaros veiktie maksāj
umi tiek pārskaitīti pāris stundu 
laikā. Tas ir lēti un izdevīgi.

Norēķinu grupā var apmaksāt 
arī komunālos pakalpojumus - 
elektrību, dzīvokļa īri, par p/u 
Valgums sniegtajiem pakalpoj
umiem (ūdens apgāde un kanali
zācija). Drīzumā būs iespējams 
maksāt arī par gāzi. Arī mobilā

telefona īpašniekiem ir iespēja 
apmaksāt tālruņa rēķinus ar 
bankas starpniecību.

Aiva Ormane uzskata, ka 
jaunā norēķinu grupa savu dar
bību uzsākusi veiksmīgi. Dienā 
atvērt kontu nāk vismaz divas 
juridiskas personas.

Pašreiz daudzi uzņēmumi at
sakās no algu izmaksātajā - 
kasiera pakalpojumiem, tieši šī 
iemesla dēļ cilvēki bankā var 
atvērt norēķinu kontus vai iegā
dāties maksājuma kartes.

Kā atzina norēķinu grupas 
vadītāja Aiva Ormane, pašreiz a/ 
s Latvijas Unibanka ir viena no 
vadošajām Latvijas bankām. 
Šobrīd nozīmīgu ieguldījumu 
Unibankas darbībā sniedz zviedru 
akcionāri.

Unibankas norēķinu grupa 
gaida savus apmeklētājus darba
dienās no plkst. 9:00 līdz 17:00.

Šobrīd Salaspilī savus 
pakalpojumus piedāvā trīs ban
kas: Latvijas Krājbanka, Lateko 
banka un Unibanka.

Inese VILCĀNE

aizsargbrilles), nakts miegs 
traucēts (varbūt pieradīsim un 
galu galā var uzlikt austiņas). Un 
tas, ka automašīnas un viss 
pārējais ir pārklāts putekļiem (gan 
jau uznāks lietus un noskalos, arī 
Daugaviņa māmuliņa ir gluži 
blakus).

Esiet mīļi gaidīti viesi 
Saulkalnē. Būsiet tikai ieguvēji - 
tāpat kā mēs.

Daudzu saulkalniešu vārdā: 
Māra SLOKA, Valda 

ARAIDE, Inga VĪTUMA- 
BRŪVERE, Anna 

BOITMANE, Aija ROGULE, 
T . STIKĀNE

parādnieki
Maskavas ielā 7 ir 90 dzīvokļu 
māja, kopējais parāds līdz 
07.06.99. ir Ls 17644,57.
Dz.nr. Uzvārds Cilv.sk. Ist. Ls

1. Meļihovs 3 2 149,54
2. Mokerova 2 2 526,82
3. Vedernikova 4 2 311,75
8. Smorodina 3 2 411,06
9. Sudmalis 1 2 424,46
10. Jerošonoks 3 2 294,26
14. Stecka 2 2 190,61
16. Cvetkovs 4 3 210,34
21. Jurgiļevičs 2 2 213,27
22. Zigmunts 3 3 950,68
31. Guseva 2 2 873,32
32. Kizima 4 2 1088,77
35. Pastors 4 2 117,10
37. Sējējs 2 2 1 69,21
38. Pudāns 4 2 552,26
39. Zivtiņa 2 2 113,39
41. Kohančika 2 2 241,99
42. Apinis 6 2 813,08
43. Frolova 7 2 223,97
44. Sokolovs 3 2 187,97
45. Gorodecka 2 2 406,14
50. Sorokina 2 2 106,46
53. Volkova 4 2 770,13
57. Bišova 3 2 650,83
59. Paramonova 3 2 465,98
61. Jeršovs 5 3 390,49
62. Dubareva 2 1 225,21
63. Kupča 2 2 174,82
64. Filipovs 4 3 113,96
65. Sāmītis 2 1 286,79
70. Lāne 4 3 173,92
71. Koržeņevskisi3 1 749,68
72. Kodina 3 2 200,05
78. Afoņina 3 2 1004,74
80. Vilkovs 2 2 858,44
82. Vaļkova 1 2 386,48
84. Ostapovs 2 2 167,23
86. Šitova 2 3 35,25
88. Rušmane 3 2 704,26
90. Sergejeva 4 2 192,86

p/u Dzīvoklis inspektore 
Inese BERGA

sports
S p o r ta  k o m p le k s a  j a u n u m i

No 4. līdz 6. jūnijam 
Slovākijā, Liptovski Mikulašos, 
risinājās Pasaules kausa izcīņas 
sacensības raķešu modelismā.
Salaspils 1. vidusskolas 6.c klases 
skolēns Dāvids Maulāns izcīnīja
5. vietu. Jāpiebilst, ka sacensībās 
piedalījās 59 sportisti no 10 
pasaules valstīm. Apsveicam!

Tagad Dāvids un citi mode- 
lisma sekcijas dalībnieki sava 
trenera E. Konstantinoviča vadībā 
cītīgi gatavojas Latvijas meistar

sacīkstēm raķešu kosmiskajā 
modelismā, kas risināsies no š.g. 
1. līdz 4. jūlijam Liepājas rajonā, 
Cīravā.

Š.g. 15. jūnijā sporta 
kompleksā pīkst. 18:00 notiks 
Rīgas rajona atlases sacensības 
šautriņu mešanā. Sacensību 
uzvarētāji Rīgas rajona izlases 
komandas sastāvā 19. jūnijā 
dosies uz Limbažiem, kur pie
dalīsies Vidzemes novada sporta 
spēlēs.

Aicinām visus uz Līgo kausa 
izcīņas sacensībām galda tenisā
š.g. 18. jūnijā plkst. 18:00 Salas
pils sporta kompleksā.

Š.g. 2. jūlijā sporta kompleksā 
pīkst. 9:30 sāksies bērnu inva
līdu sporta diena. Vēlēsim jaut
rus startus un veiksmi visiem!

Mudīte
KONSTANTINOVIČA

domes lēmumi
(Turpinājums. Sākums 1. lpp.)

6. Par pirmpirkuma tiesību izmantošanu.
7. Par dzīvojamo māju nodošanu privatizācijai.
8. Dažādi.

Sēdi vada domes priekšsēdētājs J. Putniņš.
Piedalās deputāti: M. Muzikante, R. Ķikuste, M. Daugavietis, A. 
Grebežnieks, V. Circenis, J. Pone, J. Ligers, O. Gasjūns, S. Pivore, V. 
Bārtule.
Domes darbinieki: A. Jaunkalns, I. Gerenovska, M. Vakuļčika, A. 
Reinfelde, J. Krasnais.
Budžeta iestāžu vadītāji: G. Āva, A. Veide, I. Elksne.
SIA Farmovet direktors Jānis Beinarts.
Protokolē kancelejas vadītāja Ž. Maļinovska 
Sēdi sāk plkst. 16:00.

$1
Par sēdes darba kārtību.

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm par, pret nav, atturas nav, nolemj:
1. Mainīt izziņoto darba kārtību, izskatot noteikumus “1999. gada 
budžeta apstiprināšana” kā pēdējo darba kārtības punktu.
2. Iekļaut darba kārtībā šādus jautājumus:
2.1. Par izsoles rezultātu apstiprināšanu.
2.2. Par zemes nomas tiesību izbeigšanu.
2.3. Būvprojektēšanas atļaujas izsniegšana.
2.4. Par līdzekļu novirzīšanu raidstaciju iegādei.
2.5. Par īpašuma pārdošanu Lauku ielā l  a.

$2
Par pašvaldības uzņēmuma "Dole” un "Salaspils slimokase’’ 
likvidāciju.

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm par, pret nav, atturas nav, nolemj:
1. Atcelt 30.01.1997.g. domes lēmumu nr.425.
2. Likvidēt Salaspils pilsētas pašvaldības uzņēmumu Lauku 
paraugsaimniecība ''Dole"  sakarā ar uzņēmuma pamatlīdzekļu 
pārdošanu.
3. Likvidēt Salaspils pilsētas pašvaldības bezpeļņas uzņēmumu 
Salaspils slimokase sakarā ar reģionālās Slimokases izveidošanos.

$3
Par neatliekamās palīdzības automašīnu noņemšanu no domes 
bilances un nodošanu pašvaldības uzņēmumam "Salaspils 
poliklīnika”.

Pamatojoties uz to, ka valsts budžeta līdzekļus neatliekamās 
medicīniskās palīdzības uzturēšanai saņem pašvaldības uzņēmums 
Salaspils poliklīnika un pie pašvaldības izveidots Neatliekamās 
medicīniskās palīdzības dienests, atklāti balsojot, ar 11 balsīm par, pret 
nav, atturas nav, nolemj noņemt no domes uzskaites Ceļu satiksmes 
drošības direkcijā un izslēgt no domes bilances šādu neatliekamās 
medicīniskās palīdzības transportu:
1. Mersedes - Benz 309D v/n BB 7452 Ls 7934 vērtībā;
2. RAF 22031 - 01 v/n AC 7945 Ls 1833 vērtībā.
Kopējā vērtība Ls 9767.

$4
Par neproduktīvo mājdzīvnieku kapsētas izveidošanu.

Debatēs par šo jautājumu piedalījās: J. Ligers, M. Daugavietis, R. 
Ķikuste, J. Pone, O. Gasjūns, M. Muzikante.
J. Putniņš - jautājums nav pietiekami sagatavots, ideja nav noraidīta, tā 
ir atbalstāma, trūkst vietas izvēles akta.

Sagatavot precizētu lēmuma projektu nākamajai sēdei.

Ņemot vērā ģenerālā plāna izstrādāšanas prasības un nepieciešamību 
izveidot dzīvnieku utilizācijas un kapsētas vietu Salaspils pilsētā, atklāti 
balsojot, ar 11 balsīm par, pret nav, atturas nav, nolemj:
1. Paredzēt ģenerālā plāna vietu dzīvnieku kapsētas ierīkošanai.
2. Atļaut Jānim Beinertam risināt jautājumu par dzīvnieku kapsētas 
ierīkošanu 

(Turpinājums nākamajā SV numurā.)

sports

Strītbola Salaspils ‘99 
I posma rezultāti
Piedalījās 26 kom andas, tai 
skaitā trī s meiteņu komandas

Zēni
12-13 g.v. grupa - 6 komandas
1. vieta - Air Maik
2. vieta - Trakie suņi
3. vieta - Citplanētieši

14-15 g.v.grupa - 6 komandas
1. vieta - Kosjak
2. vieta - Zelta trijnieks
3. vieta - Kavēkļi

16-17 g.v. grupa - 4 komandas
1. vieta - Diabari
2. vieta - Kaprači

3. vieta - Diablo

M eitenes līdz  15 g.v. - 3 
komandas
1. vieta - Elfadeja
2. vieta - Pastarītes
3. vieta - Čībiņas

Vīrieši no 18 g.v. - 7 komandas
1. vieta - Rubus
2. vieta - Fūzeļi
3. vieta - Sems un partneri

Ēriks MiĶELSONS, 
sacensību galvenais 

tiesnesis

1



pieredzes apmaiņā

Tiekas Rīgas 
rajona “galvas”

(Turpinājums.
K. Putniņa:
- Mums kā mazpilsētai aktu

ālākais ir naudas trūkums, jo visas 
tās problēmas, ko risina Salaspils, 
mēs naudas trūkuma dēļ nevaram 
atrisināt. Sociālā māja, speciālais 
bērnudārzs - arī mums tas derētu, 
diemžēl nav naudas. Baldonē 
samērā liela problēma ir pilsētas 
sakoptība, jo ļoti sakopti stūrīši 
mijas ar nesakoptām vietām. 
Mums tas ir uzkrītošāk redzams 
nekā Salaspilī.

Tik daudz naudas nevaram 
atvēlēt kultūras dzīvei. Mums gan 
arī daudz kas notiek, bet tā kā 
Baldonē nav kultūras nama, 
iedzīvotāji reizēm domā, ka nekas 
nenotiek!

Vēl viena būtiska atšķirība, ko 
es izjūtu savā darbā, - saikne ar 
uzņēmējiem. Salaspilī uzņēmēj
darbība ir daudz aktīvāka, uzņē
mēji ir bagātāki un, protams, viņu 
līdzdalība pilsētas dzīvē ir daudz 
iespaidīgāka nekā Baldonē.

No saimnieciskajām pro
blēmām Baldonē aktuālākā ir 
ūdensapgādes un ūdenskvalitātes 
problēma, ir jāatjauno visa si
stēma. Ļoti aktuāla ir iedzīvotāju 
nodarbinātība uz vietas, kaut gan 
bezdarbs Baldonē ir mazs - 3,5 
procenti, bet lielākā daļa iedzīv
otāju ir nodarbināti Rīgā. Cilvēki 
labprāt strādātu uz vietas, bet nav 
darbavietu. Tā ir diezgan būtiska 
problēma, kas, protams, ietekmē 
pilsētas sabiedrisko dzīvi. Neat
tīstās arī pakalpojumu sfēras, jo 
cilvēki iepērkas Rīgā un tur arī 
risina sadzīves problēmas. Tas 
būtiski ietekmē pilsētas kopējo 
attīstību.

V. Lucāns:
- Šķiet, ka Salaspilī ir lielāka 

aktivitāte tieši no iedzīvotāju 
puses, jauniešiem. Ja pilsētā ir 
vairāki kori, tas vien liecina par 
pilsētas dzīvību. Varbūt Vangažos 
ir sarežģītāka situācija, jo 70 
procenti iedzīvotāju ir cittautieši. 
Mēs arī organizējam dažādus 
pasākumus, bet nav tā siltuma.

izvēles priekšā

Sakums 1. lpp.)
kas jūtams pie jums.

Visvairāk Vangažos izjūtu 
mazo un vidējo uzņēmēju akti
vitātes trūkumu. Pārāk lēnu tā 
ieviešas. Vēl liela cīņa par kredītu 
atdošanu. Mēs paņēmām kredītu 
un uzcēlām katlu māju, visiem ir 
silti un labi, bet kredīts arī jāatdod. 
Tā kā nav ražošanas, algas ir 
pamazas un iedzīvotājiem tas ir 
smagi, bet toties mums ir nākotne
- sakārtosim siltumtīklus, un tad 
es varēšu iet pensijā.

O. Kienkas:
- Es savā pilsētā gribētu tādu 

bērnu aprūpes centru, kāds vei
dojas Saulkalnē. Mums ir bijušas 
vasaras nometnes, bērnudārzs 
bērniem ar stājas traucējumiem, 
bet tāda centra nav.

Mūsu lielākā problēma ir 
infrastruktūras rekonstrukcija. 
Kādreiz Olaine bija projektēta kā 
pilsēta 25-30 tūkstošiem iedzīv
otāju un infrastruktūra - attīrīšanas 
iekārtas, katlu māja - ir uzbūvētas 
lielai pilsētai ar divreiz lielāku 
iedzīvotāju skaitu un rūpniecību. 
Šodien viss ir samazinājies 3-4 
reizes.

V. Bērziņš:
- Lielākā problēma Allažos ir

- cietumnieki. Allažos atrodas 
psihoneiroloģiskais dispansers 
Allaži, kur no visas Latvijas 
ievietoja psihiski slimus cilvēkus 
vai cilvēkus, kuri tādus tēloja. Bija 
pat viena nodaļa cietumniekiem. 
Nodaļu likvidēja, cilvēki aizklīda 
kur kurais, bet tagad cietum nieki 
atgriežas, jo viņu pēdējā pieraksta 
vieta ir pansionāts. Pēc likuma ar 
dzīvojamo platību viņu ir jāno
drošina pašvaldībai, un viņi nāk 
pie manis. Un nāk nepārtraukti! 
Esmu bijis Saeimā, Cilvēktiesību 
birojā u.tml. iestādēs, kuru dar
binieki tikai noplāta rokas...

Darām, ko varam: ceļam sko
lu, remontējam baznīcu, labojam 
ceļus.

- Ar ko jūs varat lepoties?

 Sociālās aprūpes mājas vadītājs
Ko salaspiliešiem vajadzētu no 
jums pamācīties?

K. Putniņa:
- Baldonieši noteikti var 

lepoties ar savu Mākslu skolu, 
kuras audzēkņi katru gadu ir starp 
laureātiem daudzās starptautiskās 
izstādēs gan Japānā, gan Amerikā, 
šogad arī Francijā. Mūsu mūzikas 
pamatskola ir vienīgā Latvijā, kur 
saņem atestātu gan par pamat
skolas, gan mūzikas skolas pa
beigšanu. Augstā līmenī ir vijol
nieku ansamblis un koklētāju 
ansamblis. Mēs lepojamies ar 
savu skolu, kas dod ļoti labu iz
glītību. Ap 80% audzēkņu pēc 
skolas beigšanas iestājas augst
skolās. Mēs lepojamies ar savām 
dūņām, kas vēl netiek izmantotas 
pilnībā, jo ir tikai iestrādes sanato
rijas atjaunošanai. Mūsu nākotne 
saistās ar sporta, atpūtas attīstību, 
Riekstukalna slēpošanas trasi - tā 
ir jāiekārto, un mēs izkonkurēsim 
dažu labu citu vietu, jo Rīgas 
tuvums ir ļoti nozīmīgs faktors.

V. Lucāns:
- Mēs lepojamies ar visu to, 

kas mums ir, bet, ja salīdzina ar 
Salaspili, man liekas, ka jums nav 
īpaša pilsētas muzeja. Mums ir 
Vangažu pilsētas novadpētnie
cības muzejs, kas gan vēl ir tikai 
attīstības sākumstadijā. Muzejā ir 
darbojošās dzirnavas, kurās var

Visvaldis Vasarietis iepazīstina viesus ar savu saimniecību 
malt graudus.

Vidusskolnieki iet tālāk
N ereti skolas gadi ir tie, 

kurus pieaudzis cilvēks atceras 
vislabprātāk. Jā, skolas gadi 
dzīvē ir visbezrūpīgākie. Bet- 
kas būs tālāk? Vai mēs, divpad
sm itās klases beidzēji, maz 
nojaušam, kas būs tālāk? Vai 
mēs apzināmies, ka tieši tagad 
m ūsu izvēle , ko darīt tā lāk, 
mainīs mūsu dzīvi?

Ceriņzari pilni pielijuši bišu 
dziesm ām , sau le  sp īd  kā 
pienene, ievīta debesīs, un tieši 
šajā laika Salaspils 1. vidus
skolu beidz_26 jaunieši. Uz 
jautājumu, kāds ir viņu vērtē
ju m s a iz v a d īta jie m  sko las 
gadiem, Santa Priede atbild, ka 
skolas gadus vērtē pozitīvi. 
Viņa ir guvusi vērtīgu pieredzi, 
z ināšanas un pat iem īlējusi 
savu skolu. Bet Baiba Droz- 
dova ir priecīga,  ka drīz beigs 
skolu. Ne jau tāpēc, ka viņai 
nepatiktu iet skola, bet Baibai 
gribas jaunu posmu sava dzīvē. 
No skola aizvadītajiem gadiem 
vienīgais, ko viņa_nožēlo, ir 
viņas slinkums mācīties. Arī 
citi divpadsmitās klases bei
dzēji nenoliedz, ka bija inter
esanti mācīties un gūt ne vien

z in ā šanas,  bet arī jaunus 
draugus, ka arī kopā pavadīti 
neaizmirstami brīži.

A ttiec ībā  uz  sk o la s  
beigšanas eksām eniem  skol
ēnu domas dalās. Tikai neliela 
daļa no divpadsm itās klases 
beidzējiem  apgalvo, ka eksā
meni atspoguļo viņu patiesās 
zinašanas. Vairākums skolēnu 
uzskata, ka tie ir bezjēdzīgi. 
Skolas beigšanas eksāmeni ir 
zaudējuši savu vērtību, jo, stāj
oties augstskolas, tik un tā ir 
jākārto iestājpārbaudījumi un 
netiek ņemti vēra skolas eksā
m eni, Kā arī šie eksām eni 
atspoguļo tikai vienas dienas 
veiksmi vai neveiksmi, nevis 
objektīvu zināšanu un izglītī
bas līm eni. T icība skolas 
be igšanas ek sām eniem  arī 
zaudēta, pateicoties iespējai tos 
iegādāties pirms laika.

K āds ir  absolventu vērtē- 
j um s ie s p ē ja i  m ā c ītie s  
tu rpm āk? Santa Priede: “Ie
spēja m ācīties kvalitatīvi ir 
maza. Liela tiem, kas ir izcili 
gudri vai bagāti.” Naudas ie
tekmi uzsver arī Baiba Droz- 
dova; “Es domāju, ka ir vietas.

kur es varu iestāties, bet nauda, 
nauda, nauda... Tā sp ē lē pārāk 
lielu lomu. Man tas nav tik 
daudz .” A rī H elēna R im ša 
piekrīt, ka visu nosaka nauda 
un zināšanas daudzas augst
skolās vērtē viszemāk. Vidus
skolniekus nomāc lielā konku
rence, topēc arī viņi saprot, ka 
jam acas un jācen šas  visu 
izdarīt pēc iespējas labāk.

Ne jau  v isi spēs iek ļū t 
iekārotajās skolās, tapēc skolas 
beidzēji domā arī par darbu jau 
pēc Vidusskolas beigšanas. 
Ieva Smite brīdina, ka darba 
tirgū ir liela konkurence, tāpēc 
ir  daudz jām ācās pap ildu  
kursos un semināros. Helēna 
Rimša: “Visas darbavietas ir 
aizņemtas, bet tās, kuras būs, 
dabūs tikai ietekmīgu personu 
radinieki. Iespēja strādāt ir tikai 
ā rzem ēs.” T u rp re tī M āris 
Bērziņš uzskata, ka ir daudzas 
vietas, kur strādāt, bet atalg
ojum s par darbu bez labas 
izglītības ir niecīgs.

Kādi ir  m anu vienaudžu 
nākotnes plāni? Santa Priede: 
“Vēlos m ācīties augstskolā . 
Gribu iestāties sevis izvēlētajā

O. Kienkas:
- Olainē nav nekā tāda, ar ko 

mēs sevišķi atšķirtos no Salaspils, 
ja nu vienīgi mums nav indi
viduālā sekotra - Olainē visā 
pilsētā ir tikai piecas individuālās 
mājas! Visi 13,5 tūkstoši ie
dzīvotāji dzīvo daudzdzīvokļu 
namos. Mēs ļoti labprāt izmantotu 
jūsu pieredzi darbā ar bērniem.

Savukārt no mums jūs varētu 
pamācīties tālāku attīstību savam 
Sociālās aprūpes namam. Tā kā 
mēs mazliet ātrāk sākām, mums 
jau ir slimnīca gan ar gine
koloģisko un terapeitisko nodaļu, 
gan sociālās aprūpes gultām, gan 
poliklīniku.

V. Bērziņš:
- Nezinu, kā jums iet ar 

sadarbības partneriem ārzemēs, 
bet Allažiem ir gruntīga sadarbība 
ir trim valstīm: Somiju, Nor
vēģiju, Poliju. Norvēģi un somi 
nupat bija, tagad paši brauksim 
turp. Tās nav ekskursijas: zem
nieki brauc uz Somiju strādāt, arī 
skolēnu vasaras nometne šogad ir 
Somijā, kurā piedalās Somijas, 
Igaunijas un Latvijas bērni. Šogad 
brauksim uz Somiju- uz pasaules 
čempionātu vēžu ķeršanā. Somijā 
esam tirgojuši keramiku, ar 
pagasta palīdzību Rīgā nodibināta

viena somu kartogrāfijas firma. 
Cilvēki vairs nebaidās no ār
zemēm, domāju, ka ap 50-60 
cilvēku vien (no diviem tūkstoš
iem iedzīvotāju) bijuši Somijā.

Otrs ir tas, ka mēs darbojamies 
dažādos projektos, jo “nabagam” 
jau ir daudz jāgrozās. Kultūr- 
kapitāla fondā dabūjām mazliet 
naudas baznīcai. Vides fonds 
piešķīra līdzekļus bērnu vasaras 
nometnei. Neko daudz neda
būjām, bet pāris tūkstoši mums ir 
liela nauda.

Uzklausījusi Inga REČA

Katru ceturtdienu, 
pīkst. 21:00 

RĀDA SALASPILS 
T V !

17. jūnija 
raidījumā:

- S ā kas STV dziesmu 
aptauja!!!
- Kodolreaktors - gadu 

pēc darbības 
apturēšanas

- Koris "Tiāde"dodas 
uz Vāciju.

specialitātē un mācīties to, kas 
m ani in te rese . G ribu labi 
apm aksātu darbu. Mēģināšu 
iestaties LU un RTU, kur arī ir 
pieņemama maksa un studijas, 
kuras mani interese. Vienīgi 
šaubos_par šo iestāžu mācību 
k v a litā ti.” H elē na R im ša 
turpretī apgalvo, ka mācīties un 
strādāt viņa grib tikai ārzemēs, 
jo šeit nav nekādu iespēju taisīt 
karjeru. Viņa vēlas iestāties LU 
Jundiskajā fakultāte uz starp- 
tau tisk a jām tiesībām  vai 
Latvijas Kultūras akadēmijā uz 
starpkultūru attiecībām, tāpēc, 
ka Šī S ir tās profesijas,kurās var 
strādāt ārzemēs. Ieva Šmite nā
kotnes plānus ir jau izdomā usi 
daudziem gadiem uz priekšu. 
“Nākotnē es turpināšu mācī
bas, tad darbs, tad ģim ene... 
Vispirms mēģināšu iestāties 
Rēzeknes augstskolā, tāpēc, ka 
esmu dzirdējusi labas atsauks
m es par šo  sk o lu .'' M arita  
Zusina mēģinās iestāties Rīgas 
Tehniskajā universitātē, jo viņu 
interesē datori. Citāds ir Daces 
Varslavānes izvelētais ceļ š. 
“Pēc skolas beigšanas domāju 
iet strātāt un pēc tam stāties 
kursos, jo  pagaidām man nav 
vēlēšanās turpināt mācīties un 
pašlaik man vairāk ir vajadzīga

n au d a .” N oklauso ties arī 
pārējo divpadsm itās klases 
beidzēju n ā kotnes plānus, j ā- 
secina, ka savu popularitāti vēl 
aizvien nav zaudējusi Latvijas 
Universitāte.  Galvenokārt tā 
vilina ar dažādo fakultāšu un 
studiju program mām, kuras 
apm ierina ikvienu m ācīties 
gribētāju. Tehniskie cilvēki 
dod priekšroku Rīgas Tehnis
kajai universitātei, bet mākslas 
pasaules m īļotāji - Latvijas 
Kultūras akadēmijai.

Pēc dažām nedēļām sāksies 
p irm ie iestājeksām eni, mēs 
varam  novēlēt m ūsu skolas 
abso lven tiem , lai v iņ iem  
veicas!

Mēs, divpadsmitās klases 
beidzēji, vēlamies pateikt pal
d ies gan sko lo ta jiem , gan  
vecākiem, gan draugiem, kuri 
darījuši visu iespējamo, lai dzī
ves laika posms nebūtu bijis 
n e lie td e rīg s , bet nozīm īgs 
balsts nākotnei, īpašs un neaiz
mirstams. Mūsu_padoms turp- 
mākajiem beidzējiem - mīliet 
un izbaudiet skolas gadus, jo  
tie ir vissaulainākie un bez
rūpīgākie!

 Elīna ZANDERE



Ja Jums ir vajadzīga:
□  pašvaldības policijas;
□  ugunsdzēsēju;
□  ūdensvada un kanalizācijas;
□  ātrā medicīniskā un cita veida palīdzība 

ekstremālos gadījumos,
zvaniet: 40001 vai 40003

K R I M I N Ā L Z I Ņ AS
P A G Ā J U Š A J Ā  N E D Ē Ļ Ā

5. jūnijā ap pīkst. 22:10 Saulkalnē 
aizturēts Andrejs B., kurš atradās 
stiprā alkohola reibumā un bez 
krekla un kurpēm pārvietojās gar 
Daugavas krastu.

Laika posmā no 3. jūnija līdz 4. 
jūnijam Salaspils pagasta d/s 
Cekule, uzlaužot Nikolaja K. 
vasarnīcas ārdurvis, tika nozagts: 
elektriskais urbis, zāģis BLACK- 
DECKER, rokas urbis, putekļ
sūcējs, rokas elektriskais zāģis, 
elektriskais skrūvgrieznis.

6. jūnijā ap plkst. 13:00 P. Stradiņa 
slimnīcā tika ievietots Aigars K. ar 
sākotnējo diagnozi: galvas sa
situms, galvas smadzeņu satrici
nājums, sista brūce pierē, alko
hola reibums.

6. jūnijā laika posmā no pīkst. 
13:15 līdz 17:30 Ziemeļu ielā 10 
no dzīvokļa, pielāgojot durvju 
atslēgas, nozagtas šādas mantas: 
melna ādas jaka (vīriešu), mo
bilais telefons NOKIA-3110, 
videopleijers.

6. jūnijā pīkst. 16:35 tika aizturēts 
Ignātijs N., kurš mēģināja ielauz-

meklē darbu 
>Divas meitenes (15 un 17 g.) 
meklē darbu vasarā (vēlams
jūlijā). Tālr. 44486.___________
>-Sieviete (54 g.) pieskatītu bērnu 
vai palīdzētu mājas darbos. Var 
darīt arī citu darbu. Tālr. 48984.

ties Enerģētiķu ielā 6, 137. dzīv.; 
apstākļu noskaidrošanai aizturēta 
arī dzīvokļa saimniece Ņina F.

Laika posmā no 31. maija līdz 
6. jūnijam Salaspils policijas 
nodaļā par alkohola lietošanu un 
atrašanos sabiedriskā vietā 
cilvēka godu apkaunojošā alko
hola reibumā Salaspilī aizturēti 3 
cilvēki.

Pēc Salaspils policijas 
nodaļas un pašvaldības 

policijas materiāliem 
sagatavoja Z  Freiberga 

un I. Vilcāne

Sestdien,
12. j ūnijā , 15:00 

Daugavas 
muzeja 

Ramonas 
ĶIESNERES 

gleznu_ izstādes 
‘Spītīgā gaisma” 

atklāšana.

pateicība
>Izsaku vissirsnīgāko pateicību 
Salaspils poliklīnikas ķirurgam O. 
Gasjūnam un medicīnas māsai T. 
Deņisovai par rūpīgo ārstēšanu no 
suņa kodumiem jau ceturto 
mēnesi. Vēlu sekmes turpmākajā 
darbā!

Zenta Kreicmane

S L U D I N Ā J U M I
pārdod
Zemi Ikšķilē - apbūves gabalu.

Tālr. 50-36609.____________
Apbūves gabalu (1095 m2) 

Ķīmiķu ielā, ir zemesgrāmata, pa
matu bloki un būvbedre. Tālr. 
7093204, mob. tālr. 9269917.
> Zemes gabalu Doles salā - 1,4 
ha, 300 m no Daugavas krasta. 
Tālr. 44402, mob. tālr. 9214145. 
>Zemi apbūvei Ikšķilē, cena pēc 
vienošanās. Tālr. 1-5030687, no 
pīkst. 9 līdz 21, Inta. 
^Privatizētu apbūves gabalu 
Salaspilī, Sila ielā. 1086 m2, ne
drenēts, ievesta grants, blakus 
komunikācijas, skaista, ērta vieta. 
Tālr. 7602238, mob.tālr. 9462147,
Uldis._____________________
>Vasarnīcu Cekulē, Juglas upes 
krastā (3 istabas, veranda, krāsns, 
plīts, tualete iekšā). Zeme 700 m".
Tālr. 9226418.______________
>Steidzami! 4-istabu dzīvokli.
Tālr. 9277275.______________
>Privatizētu 2-istabu dzīvokli 
Pikalnēs. Tālr. 943403 vai mob. 
tālr. 9454040.
>Mobilos telefonus ERIKSSON 
5110 - Ls 117, NOKIA 6110 - Ls 
179, garantija 12 mēneši. Tālr.:
9496111,7670660.___________
>Lietotus televizorus. Cenas no 
Ls 70. Garantija 6 mēneši. Tālr.:
9588211,2944547.___________

Piekabi Zubrjonok, pusaudžu 
velosipēdu Škoļņik. Tālr.: 49800,
9467834, Rolands.___________

Moskvič -412 1990. gads. Lēti. 
Tālr. 47213, pēc pīkst. 20. 
>Auto Ford-Fiesta rezerves 
daļām. Lēti. Tālr.: 47213, 46123
(vakaros pēc 20).____________

Privatizētu 3-istabu dzīvokli 
Salaspilī agrofirmas ciematā 
(parkets, 43/73 m2, virtuve 11 m2 
lodžija, istabas izolētas, labs 
remonts). Cena 16500 USD. Var 
pārdot arī garāžu. Tālr. 41345 
(pēc pīkst. 20), mob. tālr.
9502385.__________________
>Pārseguma paneļus PTK 2,6 x 
1,5 m; 3,0 X 1,5 m - 30 gab; garā- 
žas vārtus, tālr. vakaros 941348. 
>Zemi 2500 m- Budeskalnu ielā, 
zemesgrāmata, pils. komunik
ācijas un 3-istabu dzīvokli HES 
rajonā. Tālr. 44736. 
>Ledusskapi Snaige 40E, 
lietots, Ls 90. Mob. tālr. 9459488. 
^Ledusskapi Minsk MxM 162- 
0, jauns - Ls 210. Mob. tālr.
9459488.__________________

Pērļu vannu. Lēti. Ir garantija. 
Tālr. 49855, vakaros.

maina
>M aina privatizētu 3-istabu 
dzīvokli HES rajonā (dzīvoklis 
labā stāvoklī, lēta apkure - skai
tītājs, kā arī aukstā un karstā ūdens 
skaitītājs) pret 2-istabu dzīvokli 
bijušajā agrofirmas rajonā. Iespēj
ami varianti. Tālr. 41450, vakaros. 

Nelielu māju Lielvārdē pret 2- 
3-istabu dzīvokli bez parādiem 
posmā Ogre-Salaspils-Rīga. 
Rakstīt: p/n Jumprava, Ogres raj., 
uz pieprasījumu Brūverei. 
>2-istabu dzīvokli (poļu 
projekts, 1/5, 51,6 m2 istabas 
izolētas, lodžija aizstiklota, 
telefons, zemesgrāmata) pret 3-4- 
istabu dzīvokli ar piemaksu. Tālr. 
46970, līdz pīkst. 21.

pērk
>2-istabu dzīvokli ar ērtībām. 
Tālr. 7222246, Aivars, 9-19. 
>l-2-istabu un 3-4-istabu dzī
vokļus Salaspilī. Iespējams ap
maksāt dzīvokļa parādus. Tālr.
7311118. _____________
>1-2 istabu dzīvokli Salaspilī 
(HES rajonā nepiedāvāt). Tālr. 
44402, mob. tālr. 9214145. 
>Zemi ar māju vai jaunbūvi 
Salaspilī vai tuvākajā apkārtnē un 
1-2-istabu dzīvokli Salaspilī. 
Steidzami. Tālr. 44736.
>2-vai 3-istabu dzīvokli 
Salaspilī. Tālr. Aizkrauklē 51-
23716, Selga._______________
>3-va i 4-istabu dzīvokli 
agrofirmas rajonā vai MAINA 
pret mazāku 3-istabu dzīvokli. 
Zvanīt vakaros - 41891.

piedāvā darbu
>Vajadzīgs mūrnieks iekšējiem 
darbiem (starpsienu mūrēšanai). 
Salaspilī, Pļavu ielā 18. Tālr.
49819. _______________
>VAS Latvijas Dzelzceļš 
aizsargstādījumu distancei 
vajadzīgs strādnieks ar 
motorzāģa vadītāja tiesībām, 
darba pieredzi meža darbos. Tālr. 
7393633 (vakaros), mob. tālr.
9531537.__________________
>Vajadzīgs palīgs dārza 
ravēšanā. Tālr. 46180.
> A /s Ogre aicina darbā: 
metinātāju, šuvējas,adītājas, 
apdares uzlicējas, remont
atslēdznieku, elektromontierus, 
kontrolmēramaparāta mehān
iķus, meistaru - siltumtehniķi, 
grodotājas, elektronikas teh
niķi. Vērsties personāla nodaļā 
Ogrē, Rīgas ielā 98.

Maksa par reklāmu 
“Salaspils Vēstīs” 

Ls 0,236 par Icm 2

dažādi
>Piedāvāju ārstniecisko un 
pro-filaktisko masāžu
darbadienās no plkst. 12 līdz 15 
un no 18 līdz 21. Adrese: Skolas 
7-105 (1. stāvā). Pensionāriem un 
invalīdiem at-laides. Derīga a/s 
BTA veselības apdrošināšanas 
polise. Tālr.: 1-9490038, 44176. 
>Firm a Sater labo 
ledusskapjus jūsu mājās. Lēti, ar 
garantiju. Tālr. 2-277275, no 
pīkst. 9 līdz 21. Brīvdienu nav. 
Mob. tālr. 1-9299768. 
>Transporta pakalpojumi ar 
automašīnu Mercedes: mēbeļu, 
sadzīves tehnikas, būvmateriālu, 
pārtikas produktu pārvadāšana. 
Bez brīvdienām, palīdzēšu ar ie
kraušanu. Tālr. 47138, mob. tālr.
9549757.__________________
>Sujmašīnu noregulēšana un 
remonts. Tālr. 7312634 (darba 
laikā), 44025 (vakaros).
> Ja jūs dzīvojat pēdējā stāvā un 
jums nav karstā ūdens, zvaniet, 
mēs varam uzstādīt gāzes 
sildītāju. Tālr. 945500. 
>Rem ontēju televizorus, 
uzstādu PAL blokus un FM
konverterus. Tālr. 41104.______
>Zurnāla 1975.-1989.g.
numuri tiks sadedzināti. Varbūt 
kāds vēlas tos glābt? Tālr. 44503, 
vakaros.
>Izstrādāju mežus. Zāģēju 
malku. Ir zāģis. Tālr. 45073, 
Andris.
>Autoceltņa Ivanovec 
pakalpojumi. Tālr.: 1-9354739, 
1-9413448.

īrē ______ __
>Jauna maksātspējīga ģimene 
vēlas īrēt 1- 2-istabu dzīvokli, 
var piedāvāt iespēju izpirkt vai 
nomaksāt parādu. Tālr.: 5144353,
9488891, vakaros.__________
^Maksātspējīga ģimene vēlas 
īrēt uz ilgu laiku 2-3-istabu dzī
vokli . Var būt ar parādu un iespēju 
izpirkt. Mob. tālr. 9563373. 
>Steidzami! 1-istabas vai 1,5- 
istabas dzīvokli. Tālr. 49826, 
mob. tālr. 9266753.

Salaispils plisētais P U  B O  A u t o r s
p i c d ē L v ē L :
- autoceltņa
- hidrauliskā pacēlāja {Ziraî
- buldozera DT 75
- ekskavatoru £  394 (Dreiglednis) un E 3322
- kravas automašīnu: pašizģāzēja un uz ZIL 

bāzes
- mikroautobusa (11 sēdvietas) p2dialpojumus 
V e i c s u b c i . :
- automaišīņu remontus r ;
> automašīnas uzkau*es ģeometrijas pārbaudi 

un^^regulēšanu (šavērsums, saiģāzums)
- automašīnu saigatavbšanu tehniskajai 

apskatei
- jūsu vietā veiksim tehnisko apskati. 
Piedāvēijaim  virpotĀja. pad^alpojumus. 
Tālr. ,49931.
Siltumnīcu saimniecības “Salvija” veikals “Gunita” Gaismas 
ielā 8 strādās arī SESTDIENAS no pīkst. 8:00 līdz 13:00!!!

Piedāvājam;
*grieztos ziedus;
*puķu stādus balkoniem un apzaļumošanai;
*rožu stādus siltumnīcām, daiļdārziem;
*tomātu stādus siltumnīcām un atklātam laukam.
Izgatavojam:
*ziedu pušķus un kompozīcijas;
*līgavu pušķus;
*sēru pušķus, vainagus, lentes.
Rotājam:
*kāzu auto; siltumnīcu saimniecība
* svinību telpas.

Salaspilī, Gaismas ielā 8. Tālr. 41180.

© “Salaspils Vēstis"
Izdevējs - Salaspils pilsētas 
ar lauku teritoriju dome. 
Reģistrācijas apliecība nr. 1922.

Redakcijas adrese: Līvzemes iela 
8, p.n. Salaspils-1, LV-2169, 
tālrunis: 43159.

redaktore - Inga Reča 
korespondente - Astra Nagle, 
korektore un literārā redaktore - 
Anita Trumpe  
maketētājs - Ģederts Ieviņš

Iznāk kopš 1996. gada 17. maija. 
Datorsalikums. Ofsetiespiedums. 
Iespiests Salaspilī,
SIA "Kreilis un Ko" tipogrāfijā, 
iznāk piektdienās.

Metieni:
latviešu izdevumam -1100 eks., 
krievu izdevumam - 600 eks. 
Pārpublicēšanas un citēšanas 
gadījumā atsauce uz "Salaspils 
Vēstīm" obligāta.

Sludinājumus un reklāmu pieņem 
redakcijā - Līvzemes ielā 8 
(Salaspils domes ēkā).

Par faktiem un uzvārdiem rakstos 
atbild to autori, sludinājumos - to 
iesniedzēji.


